To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: JORDAN ISLAMIC BANK

Date: 01-04-2024 03:24:38 PM

Subject: (Sharia Quality Rating of Jordan Islamic Bank (JIB

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الإسلامي الأردني التاريخ: 01-04-2024 03:24:38 PM الموضوع: الجودة الشرعية للبنك الإسلامي الأردني

The International Islamic Rating Agency (IIRA) (based in Bahrain) reaffirms the Sharia Quality Rating of the Jordan Islamic Bank at AA+ (SQ) in order to continue the bank's commitment to the highest standards of compliance and adherence to the principles and provisions of Islamic Sharia in the banking products and services it launches that meet the needs of its customers, along with the bank's commitment to Corporate Governance Instructions issued by the Central Bank of Jordan, this was stated in the report issued by the agency on March 28, 2024 (Attached), as the Jordan Islamic Bank is considered a pioneer in Islamic banking in the region as the first and largest Islamic bank in Jordan, constituting 9.6% of the total banking assets in the Jordanian banking sector and approximately 50% of the Islamic banking sector in Jordan, and is characterized by a wide geographical spread through 89 branches, 22 banking offices, and a wide network of ATMs, which supports the bank's footprint in the retail field.

أكدت الوكالة الإسلامية الدولية للتصنيف (IIRA) (ومقرها البحرين) على تثبيت تصنيف الجودة الشرعية للبنك الإسلامي الأردني عند (AA) وذلك لاستمرارية التزام البنك باعلى معايير الامتثال والالتزام بمبادئ واحكام الشريعة الاسلامية في المنتجات والخدمات المصرفية التي يطلقها والتي تلبي احتياجات متعامليه مع التزام البنك مع تعليمات الحاكمية المؤسسية الصادرة عن البنك المركزي الاردني، جاء ذلك في التقرير الصادرعن الوكالة في 28 أذار 2024 حيث يعد البنك الاسلامي الاردني رائدا في العمل المصرفي الاسلامي في المنطقة كأول وأكبر بنك اسلامي في الاردن مشكلاً 9.6% من المنطقة كأول وأمبر بنك اسلامي في الاسلامي في الاردن، كما اجمالي الاصول المصرفية في القطاع المصرفي الاردن، كما يتميز بالانتشار الجغرافي الواسع من خلال 89 فرعاو 22 مكتبا مصرفيا وشبكة واسعة من أجهزة الصراف الآلي بما يدعم بصمة البنك في مجال التجزئة.

28-03-2024 28-03-2024

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

User Name: ali alherbawi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ali alherbawi